
شروع سوپرلیگ 
کاراته از فردا در تهران

 هفتــه اول هجدهمیــن دوره 
رقابت هــای ســوپرلیگ کاراتــه، 
فــردا در ســالن شــهید افراســیابی 
و بــا حضــور هفــت تیــم برگــزار 
می شــود. بیمــه تعــاون، دانشــگاه 
آزاد اســامی، پــاس فراجــا، رعــد 
رتــش، آوای  یــی ا فنــد هوا پدا
رزم، توســعه نیشــکر خوزســتان 
و هشــتمین خورشــید خراســان 
رضــوی، تیم هــای حاضــر در ایــن 
مســابقات هســتند. ســوپر لیــگ 
کاراتــه در بخــش کاتــا و کومیتــه 
در قالــب یــک تیــم برگــزار خواهــد 
شــد. هــر تیــم در بخــش کاتــا 
انفــرادی شــامل حداقــل یــک و 
حداکثــر ۲ بازیکــن و در بخــش 
کاتــا تیمــی حداقــل ۳ بازیکــن 
و حداکثــر ۸ بازیکــن اســت. در 
بخــش کومیتــه هــر تیــم کامــل 
شــامل حداقــل ۷ و حداکثــر ۱۴ 

بازیکــن خواهــد بــود.
  

 2 طلا، 1 نقره و
 1 برنز تکواندوکاران 

در امارات
پرونــده تیــم ملــی تکوانــدو بــا 
۴ مدال در تورنمنت فجیره بســته 
شــد. بــا تصمیــم کمیته فنی ماک 
اعــزام تنهــا نماینــده تیــم ملــی 
بــه مســابقات کســب ســهمیه 
قــاره ای، عملکــرد تکوانــدوکاران 
در تورنمنت هــای پیــش رو خواهــد 
بــود کــه بــر همیــن اســاس بــا نظــر 
کادرفنــی مهــدی حاج موســایی، 
یــن  ر آ  ، حســینی شــم  ها میر
ســلیمی، علیرضــا حســین پور و 
بوالفضــل زنــدی ملی پوشــان  ا
حاضــر در تورنمنــت فجیره امارات 
بودنــد. تیــم ملــی در وزن منفــی 
5۸ کیلوگــرم ۳ نماینــده در ایــن 
مســابقات داشــت کــه در یــک 
فینــال تمــام ایرانــی حاج موســایی 
بــا شکســت زنــدی بــر ســکوی 
اول مســابقات ایســتاد، علیرضــا 
حســین پور هــم قبــل از ایــن بــا 
شکســت مقابــل زنــدی بــه برنــز 

ایــن وزن رســیده بــود.
۸۷ کیلوگــرم  در وزن مثبــت 
هــم آریــن ســلیمی تکوانــدوکار 
جــوان تیــم ملــی بعــد از شکســت 
تکواندوکارانــی از ازبکســتان و 
قزاقســتان، در نیمه نهایــی منــگ 
ان لــی از چیــن تایپــه را شکســت 
داد و بــه دیــدار نهایــی رســید. او 
در فینــال میــاد بیگــی تکواندوکار 
یرانی الاصــل آذربایجــان کــه  ا
نــی و المپیــک  مدال هــای جها
 ۱ را در کارنامــه خــود دارد، ۲-
شکســت داد و مــدال طــا را 
بــر گــردن انداخــت. در همیــن 
وزن میرهاشــم حســینی بعــد از 
ــدوکار عربســتانی  شکســت تکوان
بــل روســان  در دور اول مقا
زاپــاروف از قزاقســتان شکســت 
خــورد و از دور رقابت هــا کنــار 
رفــت. بــه ایــن ترتیــب شــاگردان 
مجیــد افاکــی بــا ۲ طــا، ۱ نقــره 
ــه کار خــود در تورنمنــت  ــز ب و ۱ برن

فجیــره پایــان دادنــد.
 

بوداپست میزبان 
المپیاد شطرنج 2۰2۴

فدراســیون جهانــی شــطرنج )فیــده( 
نــی بوداپســت مجارســتان  میزبا
را بــرای المپیــاد شــطرنج ۲0۲۴ 

تأییــد کــرد. صفحــه رســمی 
ایــن فدراســیون اعــام کــرد: 
ایــن رویــداد نقطــه عطــف 
دیگــری در تاریــخ غنــی 
شــطرنج مجارستان خواهد 

بــود. مجارســتان بــا ۱۲ مــدال 
تیمــی در المپیادهــای شــطرنج 

ز موفق تریــن کشــورهای  یکــی ا
جهــان اســت. ایــن تصمیــم از طریــق 
رأی گیــری آنایــن مجمــع عمومــی 
فیــده گرفتــه شــد. چهل و پنجمیــن 
المپیــاد جهانــی شــطرنج از ۱0 تــا ۲۳ 
ســپتامبر ۲0۲۴ )شــهریور ۱۴0۳( 
برگــزار می شــود و ۳500 نفــر در آن 

شــرکت خواهنــد کــرد.

 zخبر
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مهرداد علیقارداشی

کاندیدایی که با خودش مبارزه می کند

انتخابــات فدراســیون تنیــس روی میــز امروز با حضــور یک کاندیــدا برگزار 
می شــود. مجمــع انتخاباتــی ایــن فدراســیون در حالــی برگــزار می شــود که 
تنهــا مهرداد علیقارداشــی، رئیس فعلی فدراســیون هماننــد دوره قبل تنها 
نامــزد انتخابــات اســت و می توانــد بــرای ســومین دوره پیاپی ریاســت خود 
را آغــاز کنــد. ایــن مجمــع ســاعت 10 صبــح در ســالن فارســی آکادمــی ملــی 

المپیــک آغــاز می شــود.

پریا اسکندری:

تصور مدال نقره را نداشتیم

پریــا اســکندری بــه همــراه رومینا تاجیک برنده مدال نقره دوبل ســی و دومین 
دوره مســابقات بین المللــی بدمینتــون فجــر شــدند. نتیجه ای که کمتر کســی 
انتظــار آن را داشــت. اســکندری در خصــوص آن می گویــد: »کیفیــت رقابت ها 
واقعــاً عالــی بــود. شــروع رقابت ها برای من با اســترس بود چــون اکثر بازیکنان 
حاضر دارای رنک زیر 100 بودند و ما اصلاً رنک نداشتیم. خوشحالم که چنین 

نتیجــه خوبــی را رقــم زدیم و خودمان اصلاً تصورش را نداشــتیم.«

نواب نصیرشلال:

صلاح دیدم کمک هایم در تاشکند وزنه برداران را هدایت کنند

نواب نصیرشــلال ســرمربی تیم ملی وزنه برداری در مورد نرفتن به ازبکســتان 
می گویــد: »ایــن موضــوع بــا هماهنگــی رئیــس فدراســیون صــورت گرفــت و 
دلیــل خاصــی نداشــت. بــا توجــه به اینکه ســه نفــر به آســیایی تاشــکند اعزام 
شــدند، صــلاح دیــدم خودم نــروم و به جای مــن کمک هایم وزنه بــرداران را در 
رقابت هــای آســیایی تاشــکند هدایــت کنند. علیرضا عباســپور، علــی عالی پور 

و عبداللــه بیرانونــد نماینــدگان ایــران در اوزان 81 و 89 کیلوگــرم هســتند.«

   سه شنبه   17 بهمن 1402  سال بیست و هفتم  شماره 7515

انعکاس اخبار ورزش ایران
منهای فوتبال

یخچالی: آلمانی ها مردم خشکی نیستند

بسکتبال ایران  در دوران تغییر نسل است

مسابقه سختی مقابل تیم ینا در 
هفته بیستم داشتید؟

بله، هم سخت بود و هم جذاب. ینا تیم 
دوم جدول لیگ PRO A است. ما در 
بازی رفت مقابل آنها باختیم ولی این بار 
در حضور تماشاگران شان که تمامی 
سالن را پرکرده بودند در وقت 
اضافه شکستشان دادیم تا با 
۴ امتیاز اختاف بالاتر از آنها در 

صدر تکیه کنیم.
ینا بازیکنان شاخصی دارد؟

درکل تیم خوبی هستند. البته 
بازیکن خارجی آنها را می شناسم. 
او با تیم ملی سوریه مقابل ایران 
بازی کرد. بازیکن آمریکایی 
گلزنی است که مهار او هم 

سخت است.
وضعیت حال حاضر تیم 

گلادیاتور تریر چطور است؟
لی. در  خدا را شکر عا
تیم   ۱۸ فصل جدید 
زی  با لیگ  ین  ا در 
می کنند که تا پایان 
هفته بیستم با ۳۴ 
ز صدرنشین  متیا ا
 . هستیم زی ها  با

دور برگشت این بازی ها تا اردیبهشت 
ماه طول می کشد و هشت تیم برتر راهی 
پلی آف می شوند. امیدوارم پیروزی هایمان 
تداوم پیدا کند تا در پلی آف کار راحت تری 

داشته باشیم.
وضعیت لیگ یک آلمان نسبت به 

سالی که در روستوک بازی می کردی 
بهتر شده یا نه؟

در همین فاصله دوساله کلی تغییر 
پیدا کرده است. سالن های جدید و 
غول آسایی ساخته شده و امکانات 
سخت افزاری بهتری پیدا کرده اند. 
 A مربیان بهتری جذب بوندس لیگا و پرو
شده اند. حتی خارجی های باکیفیت تری 
نسبت به گذشته در لیگ های آلمان 

بازی می کنند.
علت بهترشدن این کیفیت چیست؟

قهرمانی آنها در جهان تأثیر بسزایی داشت. 
به نحوی که پابلوسا، مربی تاریخ ساز رئال 
مادرید در حال حاضر به بایرن مونیخ 
آمده، خارجی های قدرتمندتری به آلمان 
لبته قهرمان جهان نسلی  ند. ا آمده ا
نیست که تازه ساخته شده باشد. آنها 
سال هاست در پرورش استعدادهایشان 

برنامه ریزی دارند.
پس چرا ایران با وجود اینکه سال ها 

قدرت اول قاره آسیا بود نتوانست 
امکانات سخت افزاری بهتر و 

جایگاهش را در قاره کهن حفظ کند؟
بسکتبال ایران و اروپا تفاوت زیادی با هم 

دارند.۱0 سال پیش من بچه تر بودم و 
شرایط اقتصادی ایران خیلی بهتر بود و 
حضور خارجی های بهتر سطح لیگ مان 
را بالا برده بود و الان برای رسیدن ما به 
جایگاهی چون آلمان باید سالیان سال 
برنامه ریزی کرد، نسل ها را پرورش داد 
و امکانات را گسترش داد.کار یک روز و 
دو روز نیست. آلمانی ها هم یکروزه به 
این قهرمانی نرسیده اند. ما هم با وجود 
قهرمانی های متوالی دوران تغییر نسل را 
پشت سر می گذاریم. تنها می توانم بگویم 
نسل های جدید باید قدر فرصت هایی که 

برایشان پیش آمده را بدانند.
الان دو بازیکن از بسکتبال ایران در 
اروپا دست به توپ هستند. دیدگاه 

اروپاییان نسبت به شما و محمد 
امینی چیست؟

امینی در فرانسه خیلی خوب کار می کند 
و با توجه به اینکه سال اولش هست 
جایگاه خود را تثبیت کرده است. من هم 
سعی کرده ام در مدت سه سالی که در 
آلمان توپ می زنم به آلمانی ها بسکتبال 
ایران را بشناسانم. البته باید گفت درک 
بائرمن سرمربی سابق تیم ملی کشورمان 
در این شناخت خیلی کمک کرد. با وجود 
اینکه تیم ملی ما جام جهانی ها و المپیک 
را تجربه کرده بود ولی در اینجا اطاعی 
نداشتند. من به مرور در گفت و گوها و بازی 
که ارائه می دهم سعی کردم در این مسأله 

موفق عمل کنم.

آیا شما و امینی توانسته اید مسیر را 
برای دیگر بازیکنان ایرانی باز کنید؟

فکر می کنم بله، البته این مسیر همیشه 
برای کسی که در زندگی اش هدف 
مشخصی دارد و برایش تاش می کند باز 
هست. لژیونر شدن تنها به استمرار در 

هدف و برنامه ریزی نیاز دارد.
به نظر می آید بهنام امسال خیلی 

بهتر از بازیکنی بود که در لیگ ایران 
بازی کرد؟

من اینطور فکر نمی کنم. همیشه سعی 
می کنم از نظر بدنی و ذهنی آماده باشم 
تا بهترین عملکرد را برای تیمی که در 
آن هستم داشته باشم.الان هم اگر 
تغییراتی در من حس می کنید به منظم 
بودن باشگاه از نظر مالی و امکانات 
تریر برمی گردد. نظم از هر لحاظ به 
بازیکن آرامش می دهد. در کل خودم 
تمرین زیاد می کنم و تا به حال هم 

نتیجه گرفته ام.
گفته می شود آلمانی ها مردم 

خشکی هستند؟
من هم زیاد شنیده بودم ولی تا به حال 
چنین برخوردی ندیدم. اتفاقاً در سطح 
شهر برخوردهای خوبی دارند و در سالن 

هم تشویقم می کنند.
پس تمایلی به لغو قرارداد دوساله ات 

نداری؟
به هیچ وجه، مربی و هم تیمی هایم را 
دوست دارم. شهر بسکتبال دوستی هم 

دارد به نحوی که سالن بازی ها همیشه 
پر است.

زبان آلمانی را یاد گرفته اید؟
نه متأسفانه ولی همسرم کاس زبان 
آلمانی می رود و خیلی خوب یاد گرفته 

است.
برای پنجره اول انتخابی به تهران 

می آیی؟
بله، فدراسیون با باشگاه مکاتبه کرده و در 
صحبتی که با مربی ام داشتم او موافقت 
کرده است. البته به شرطی که به محض 
لمان  پایان بازی برابر هند سریع به آ
برگردم. چون دو روز بعد مسابقه با هند؛ 
دو دیدار حساس با تیم های چهارم و پنجم 
جدول داریم. البته در این دو هفته ای که 
با تیم ملی هستم لیگ آلمان هم به دلیل 

پنجره های فیبا تعطیل است.
اردوی تیم ملی قرار است از 24 
بهمن ماه آغاز شود. چه وقت به 

اردونشینان اضافه می شوی؟
من ۲۸ بهمن بازی دارم و همان شب به 

تهران می آیم.
پیش بینی ات در خصوص بازی های 

پنجره اول انتخابی کاپ آسیا 
چیست؟

هاکان دمیر شناخت خوبی نسبت به ما 
دارد. بازیکنان ملی پوش هم درگیر لیگ 
و آماده اند. من و محمد امینی هم به تیم 
ملحق می شویم. فکر نمی کنم در این دو 

بازی با مشکل خاصی روبه رو شویم.

 پریسا غفاری
روزنامه نگار

همیشه سعی 
می کنم از نظر بدنی 
و ذهنی آماده باشم 
تا بهترین عملکرد 
را برای تیمی که در 
آن هستم داشته 
باشم.الان هم اگر 
تغییراتی در من حس 
می کنید به منظم 
بودن باشگاه از نظر 
مالی و امکانات تریر 
برمی گردد. نظم از 
هر لحاظ به بازیکن 
آرامش می دهد. در 
کل خودم تمرین زیاد 
می کنم و تا به حال 
هم نتیجه گرفته ام

تیــم بســکتبال گلادیاتــور تریــر بــا شکســت حریــف قدرتمنــدش ینــا صدرنشــینی اش در جــدول رده بنــدی لیــگ Pro A آلمان را تثبیــت کرد. در هفته بیســتم این لیــگ، تیم گلادیاتور تریــر در دیداری حســاس به مصاف 
تیــم دوم جــدول، ینــا رفــت و بــا نتیجــه ۱۰۱ - ۹۳ ایــن تیــم را شکســت داد. بهنــام یخچالــی، گارد ایرانــی تیــم تریــر، در ایــن دیــدار عملکرد فوق العاده ای داشــت و با ۲۲ امتیاز، هشــت پــاس گل، چهار ریبانــد، دو توپ ربایی و 
تأثیرگــذاری ۲۷ بهتریــن بازیکــن زمیــن شــد. در کوارترهــای اول و ســوم ایــن دیدار تیم تریر با نتایج ۳۱-۱۸ و ۲۳-۱۷ پیروز شــد تا به واســطه پیــروزی ۱۸-۲۱ و ۱۷-۳۳ ینا در کوارترهای دوم و چهــارم، بازی در وقت های قانونی 
۸۹ - ۸۹ مســاوی شــود. در وقــت اضافــه اول امــا تریــر بــا نتیجــه ۱۲-۴ بــه برتــری رســید تــا در مجمــوع، بــا نتیجــه ۱۰۱ - ۹۳ پیــروز این بازی حســاس و مهم شــود. یاران یخچالــی که در دور رفــت لیگ با نتیجــه ۶۹ - ۸۹ مقابل 
ینــا شکســت خــورده بودنــد، بــا ایــن بــرد انتقــام آن باخــت ســنگین را گرفتنــد. در حــال حاضــر تیــم گلادیاتــور تریر با ۱۷ برد، ســه باخــت و ۳۴ امتیاز از ۲۰ بــازی، با چهــار امتیاز اختلاف نســبت به تیم دوم )ینا(، صدرنشــین 
مســابقات لیگ Pro A آلمان اســت. اما بهنام یخچالی که برای دومین بار لیگ پرو A آلمان را تجربه می کند باز هم همانند ســال های حضورش در تیم درک بائرمن )روســتوک( می درخشــد. در هیچ بازی نیســت که به 
عنــوان بهتریــن بازیکــن تریــر معرفــی نشــود و هــواداران علاقه منــد بــه ایــن تیــم آلمانــی نامش را فریاد نزننــد. او این بار نیــز از بازی در لیگ آلمانی لــذت می برد و امیدوار اســت به همراه تیمش بــه بوندس لیگا صعود کند.

حالا بعد از تثبیت صدرنشینی تیمش با او همکلام شدیم تا از شرایط این روزهای بسکتبال آلمان و پنجره انتخابی کاپ آسیا صحبت کنیم.

در پنجره انتخابی کاپ آسیا مشکلی نداریم


